
T�caret ve Sanay� Gazetes�
ÇERKEZKÖY

Aralık 202412. Sayı

Dünya Odalar Federasyonu ve Türk�ye Odalar ve Borsalar B�rl�ğ� (TOBB) Başkanı M. R�fat H�sarcıklıoğlu Çerkezköy T�caret ve Sanay� Odası’nı z�yaret
ett�. ÇerkezköyTSO Yönet�m Kurulu Başkanı Ahmet Çet�n, bölgem�z�n güncel durumu, sanay� sektöründek� gel�şmeler ve üyeler�m�z�n talepler� hakkında
kapsamlı b�lg�ler� Başkanımız Sayın M. R�fat H�sarcıklıoğlu �le paylaştı.

Programda açılış konuşmasını
gerçekleşt�ren Başkan Ahmet
Çet�n, öncel�kle z�yaretten
duyduğu memnun�yet�n� d�le
get�rerek TOBB Başkan M. R�fat
H�sarcıklıoğlu’na teşekkürler�n�
�lett�. Bölgem�z�n ülke ekonom�s�ne
kattığı değerden bahseden
Başkan Ahmet Çet�n, bölgem�z�n
gel�ş�m� hakkında da b�lg�ler verd�.
Odanın gerçekleşt�rd�ğ� ve
üyeler�n potans�yel�n� arttırmaya
yönel�k projeler� hakkında da
b�lg�ler veren Başkan Ahmet
Çet�n, gerçekleşt�rd�ğ�
görüşmelerde üyelerden gelen
öner� ve talepler� de Başkan M.
R�fat H�sarcıklıoğlu’na aktardı.

ÜYELERİN TALEPLERİ
AKTARILDI
Bölgem�z�n sorunlarına değ�nen
Başkanımız Ahmet Çet�n, 

KKTC Cumhurbaşkanı Ersİn Tatar´a ZİyaretKKTC Cumhurbaşkanı Ersİn Tatar´a Zİyaret

üyelerden gelen kred�ye ulaşma
konusunu gündeme get�rerek,
Esnaf ve Sanaatkarlar’da olduğu
g�b� oda üyeler�ne de böyle b�r
kolaylık sağlanması yönündek�
öner�s�n� �fade ett�. Ayrıca
Bankacılık Düzenleme ve
Denetleme Kurulu tarafından
esnaf, tac�r ve sanay�c�n�n kred�ye
ulaşab�lmes� �ç�n gerekl�
düzenlemeler�n yapılması
gerekt�ğ�n� bel�rtt�. Başkan Çet�n,
üret�m üssü bölgede
sanay�c�ler�mn �hracat hamleler�n�
daha da arttıracağını �nandığı Yeş�l
Pasaport hususunu d�le get�rerek,
bel�rl� koşulları yer�ne get�ren
sanay�c�ler�n yeş�l pasaport sah�b�
olmaları yönündek� görüşler�n�
paylaşarak, bu ves�le �le
bölgem�zde �hracatın daha da
artacağını �fade ett�. BaşkanÇet�n,
geçt�ğ�m�z gün gerçekleşt�rd�ğ�

�lk olarak yer altı su
kaynaklarımızın günden güne
azalıyor olmasına değ�nerek bu
konuda atılan adımlar ve
gerçekleşt�r�len çalışmalar
hakkında b�lg�ler vererek çözüm
öner�ler� konusunda destek
taleb�nde bulundu. Üret�m üssü
konumunda olması neden�yle her
yıl yüzde 10 büyüyen Çerkezköy,
Kapaklı, ve Saray’da araç
yoğunluğuna değ�nen Başkan
Ahmet Çet�n, TÜVTÜRK araç
muayene �stasyonunun
kazandırılmasının oda üyeler�
başta olmak üzere bölgem�ze
öneml� b�r değer katacağını ve
büyük b�r soruna çözüm olacağını
�fade ederek Çerkezköy, Kapaklı,
Saray arasında b�r noktaya araç
muayene �stasyonunun kurulması
taleb�n� �lett�. Başkan Ahmet Çet�n
b�r d�ğer sorun olarak 

Çerkezköy T�caret ve Sanay� Odası (Çerkezköy TSO)
Yönet�m Kurulu Başkanı Ahmet Çet�n, Kuzey Kıbrıs Türk
Cumhur�yet� (KKTC) Cumhurbaşkanı Sayın Ers�n Tatar'ı
makamında z�yaret ett�. Gerçekleşen bu öneml� z�yarette,
bölge sanay�c�ler�m�z KKTC �ş �nsanlarının �k�l�
�şb�rl�kler�n�n gel�şt�r�lmes� ve t�caret �le �hracatın
artırılmasına yönel�k projeler hakkında f�k�r alışver�ş�nde
bulunuldu. Başkan Ahmet Çet�n, z�yaret�n ardından
yaptığı açıklamada, bölgem�z hakkında b�lg�ler verd�ğ�n�
�fade ederek “Cumhurbaşkanımız Sayın Ers�n Tatar �le
gerçekleşt�rd�ğ�m�z bu görüşme, üyeler�m�z�n t�caret ve
sanay� alanlarında daha yakın �şb�rl�ğ� yapması açısından
büyük b�r fırsattır. Kurulacak t�car� �l�şk�ler�n güçlenmes�,
ekonom�k kalkınmaya katkılar sağlayacaktır.” �fadeler�n�
kullandı.  Devamı 

sektör toplantısında gelen
taleplerden b�r tanes� Yapı
Denet�m S�stem�nde Yapılan
Düzenlemeler�n Yen�den Gözden
Geç�r�lmes� hususunu da Başkan
M. R�fat H�sarcıklıoğlu’na
aktararak destekler�n� talep ett�.
Başkan Ahmet Çet�n ayrıca
bölgem�zde savunma sanay�
f�rmalarının da gösterd�ğ� artışa
değ�nerek, Savunma Sanay�
Of�s�’n�n Odamızda kurulması
konusunda destek taleb�nde
bulundu.
TEKİRDAĞ İHRACATININ
YÜZDE 50’SİNİ ÇERKEZKÖY
YAPIYOR
Çerkezköy’ün b�r sanay� şehr�, b�r
�hracat üssü olduğunu bel�rten
Başkan M. R�fat H�sarcıklıoğlu,
“Neredeyse Tek�rdağ’ın �hracatının
yüzde 50’s�n� tek başına
Çerkezköy yapıyor.  Devamı 2'de

TOBB BAŞKANI HİCARCIKLIOĞLU’NDAN çtso’ya zİyaret
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Programda açılış konuşmasını
gerçekleşt�ren Başkan Ahmet
Çet�n, öncel�kle z�yaretten
duyduğu memnun�yet�n� d�le
get�rerek TOBB Başkan M. R�fat
H�sarcıklıoğlu’na teşekkürler�n�
�lett�. Bölgem�z�n ülke ekonom�s�ne
kattığı değerden bahseden
Başkan Ahmet Çet�n, bölgem�z�n
gel�ş�m� hakkında da b�lg�ler verd�.
Odanın gerçekleşt�rd�ğ� ve
üyeler�n potans�yel�n� arttırmaya
yönel�k projeler� hakkında da
b�lg�ler veren Başkan Ahmet
Çet�n, gerçekleşt�rd�ğ�
görüşmelerde üyelerden gelen
öner� ve talepler� de Başkan M.
R�fat H�sarcıklıoğlu’na aktardı.

ÜYELERİN TALEPLERİ
AKTARILDI

Bölgem�z�n sorunlarına değ�nen
Başkanımız Ahmet Çet�n, 
�lk olarak yer altı su
kaynaklarımızın günden güne
azalıyor olmasına değ�nerek bu
konuda atılan adımlar ve
gerçekleşt�r�len çalışmalar
hakkında b�lg�ler vererek çözüm
öner�ler� konusunda destek
taleb�nde bulundu. Üret�m üssü
konumunda olması neden�yle her
yıl yüzde 10 büyüyen Çerkezköy,
Kapaklı, ve Saray’da araç
yoğunluğuna değ�nen Başkan
Ahmet Çet�n, TÜVTÜRK araç
muayene �stasyonunun
kazandırılmasının oda üyeler�
başta olmak üzere bölgem�ze
öneml� b�r değer katacağını ve
büyük b�r soruna çözüm olacağını
�fade ederek Çerkezköy, Kapaklı,
Saray arasında b�r noktaya araç
muayene �stasyonunun kurulması
taleb�n� �lett�. Başkan Ahmet Çet�n
b�r d�ğer sorun olarak 

üyelerden gelen kred�ye ulaşma
konusunu gündeme get�rerek,
Esnaf ve Sanaatkarlar’da olduğu
g�b� oda üyeler�ne de böyle b�r
kolaylık sağlanması yönündek�
öner�s�n� �fade ett�. Ayrıca
Bankacılık Düzenleme ve
Denetleme Kurulu tarafından
esnaf, tac�r ve sanay�c�n�n kred�ye
ulaşab�lmes� �ç�n gerekl�
düzenlemeler�n yapılması
gerekt�ğ�n� bel�rtt�. Yaşayan Makro
planların önem�ne değ�nen 

Başkan Ahmet Çet�n, geçt�ğ�m�z
gün gerçekleşt�rd�ğ� sektör
toplantısında üyeler�m�zden gelen
taleplerden b�r tanes� olan Yapı
Denet�m S�stem�nde Yapılan
Düzenlemeler�n Yen�den Gözden
Geç�r�lmes� huşunu da
Başkanımız M. R�fat
H�sarcıklıoğlu’na aktararak
destekler�n� talep ett�.
Başkanımız Ahmet Çet�n son
olarak b�rçok sektörün faal�yet
gösterd�ğ� bölgem�zde savunma
sanay� f�rmalarının da gösterd�ğ�
artışa değ�nerek, Savunma Sanay�
Of�s�’n�n Odamızda kurulması
konusunda destek taleb�nde
bulundu.
TEKİRDAĞ İHRACATININ
YÜZDE 50’SİNİ ÇERKEZKÖY
YAPIYOR
Çerkezköy’ün b�r sanay� şehr�, b�r
�hracat üssü olduğunu bel�rten
Başkan M. R�fat H�sarcıklıoğlu,
“Neredeyse Tek�rdağ’ın �hracatının
yüzde 50’s�n� tek başına
Çerkezköy yapıyor. 

Başkan Ahmet Çet�n, üret�m üssü
bölgede sanay�c�ler�m�z�n �hracat
hamleler�n� daha da arttıracağını
�nandığı Yeş�l Pasaport hususunu
d�le get�rerek, bel�rl� koşulları
yer�ne get�ren sanay�c�ler�n yeş�l
pasaport sah�b� olmaları
yönündek� görüşler�n� paylaşarak,
bu ves�le �le bölgem�zde �hracatın
daha da artacağını �fade ett�.

400 tane üret�m tes�s�m�z var.
Onlarla gurur duyuyoruz, odamız
da onların h�zmet�nde. Allah razı
olsun, ben s�zlere teşekkür
ed�yorum. Odamız h�zmet kal�tes�
standartları açısından tam beş
yıldızlı. Bugün Londra, Par�s,
Berl�n odaları üyeler�ne hang�
standartta h�zmet ver�yorsa
Çerkezköy T�caret ve Sanay�
Odamız da aynı standartta h�zmet
ver�yor. S�z�n h�zmet kal�ten�zden,
standardınızdan dolayı başta
Ahmet Çet�n olmak üzere yönet�m
kurulu üyeler�ne teşekkür
ed�yorum. Yıldızı ben verm�yorum,
s�z uluslararası akred�te b�r
kuruluştan alıyorsunuz. Londra,
Berl�n, Par�s odaları üyelere hang�
standartlarda h�zmet ver�yorsa
Çerkezköy T�caret ve Sanay�
Odamız da aynı standartta h�zmet
ver�yor. 

Ahmet Kardeş�mle b�z T�caret ve
Sanay� Odaları Konsey�’nde
beraber�z. O’nun b�lg�s�nden,
tecrübes�nden Ankara’da b�zzat
ben �st�fade ed�yorum. 2 tane
kadın mecl�s üyem�z var. Bunun
�ç�n de s�z� kutluyorum. İnşallah
gelecek dönem daha fazla olacak”
ded�.
“AÇILIŞI BERABER
YAPACAĞIZ”
Çerkezköy T�caret ve Sanay�
Odası’nın taleb� doğrultusunda
Kapaklı’da b�r okul yaptıklarını
bel�rten Başkan M. R�fat
H�sarcıklıoğlu, “S�zlerle beraber
yapıyoruz. 

Neredeyse yüzde 90’ı
tamamlandı. Açılışı beraber
yapacağız. O zaman m�saf�r
olacağız s�ze” d�ye konuştu.

MECLİS ÜYELERİ İLE
GÖRÜŞTÜ
Başkan M. R�fat H�sarcıklıoğlu’nun
konuşmasının ardından Mecl�s ve
İst�şare Kurulu Üyeler�m�z, görüş
ve öner�ler�n� paylaştı. Başkanımız
Ahmet Çet�n ve üyeler�m�zden
gelen görüş ve öner�ler� not eden
Başkanımız M. R�fat
H�sarcıklıoğlu, konular �le �lg�l�
gerekl� çalışmaların yapılacağını
�fade ett�.

“Odamız hİzmet kalİtesİ açısından tam beş yıldızlı”“Odamız hİzmet kalİtesİ açısından tam beş yıldızlı”
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bAŞKAN ÇETİN KKTC’DE ÇERKEZKÖY’Ü ANLATTI

Çerkezköy T�caret ve Sanay� Odası (Çerkezköy TSO) Yönet�m Kurulu Başkanı Ahmet Çet�n, Kuzey Kıbrıs Türk
Cumhur�yet� (KKTC) Cumhurbaşkanı Sayın Ers�n Tatar'ı ve Bayındırlık ve Ulaştırma Bakanı Erhan Arıklı’yı z�yaret ett�.

Aralık 2024

Gerçekleşen bu öneml�
z�yarette, bölge sanay�c�ler�m�z
KKTC �ş �nsanlarının �k�l�
�şb�rl�kler�n�n gel�şt�r�lmes� ve
t�caret �le �hracatın artırılmasına
yönel�k projeler hakkında f�k�r
alışver�ş�nde bulunuldu. Başkan
Ahmet Çet�n,  
“Cumhurbaşkanımız Sayın Ers�n
Tatar �le gerçekleşt�rd�ğ�m�z bu
görüşme, üyeler�m�z�n t�caret ve
sanay� alanlarında daha yakın
�şb�rl�ğ� yapması açısından
büyük b�r fırsattır. Kurulacak
t�car� �l�şk�ler�n güçlenmes�,
ekonom�k kalkınmaya katkılar
sağlayacaktır.” �fadeler�n�
kullandı.

Toplantıda ayrıca, Çerkezköy
TSO olarak gerçekleşt�r�lmes�
planlanan projeler ve ortaklıklar
hakkında b�lg� alışver�ş�nde
bulunuldu. Başkan Ahmet Çet�n,
üyeler�m�z�n de fayda
sağlayab�leceğ� öneml� projeler
hakkında görüş alışver�ş�nde
bulunulduğunu �fade ett�.
Başkan Ahmet Çet�n, “, t�caret
hacm�m�z�n artırılması, �hracatın
gel�şt�r�lmes� ve karşılıklı yatırım
fırsatlarının değerlend�r�lmes�
g�b� konuları detaylı b�r şek�lde
ele aldık. Cumhurbaşkanımızın
sıcak karşılaması ve naz�k ev
sah�pl�ğ� �ç�n kend�s�ne
müteşekk�r�z.” ded�

Ahmet Çet�n’den KKTC
Bayındırlık ve Ulaştırma Bakanı
Erhan Arıklı’ya Z�yaret

Çerkezköy T�caret ve Sanay� Odası
(Çerkezköy TSO) Yönet�m Kurulu
Başkanı Ahmet Çet�n, KKTC
Bayındırlık ve Ulaştırma Bakanı
Sayın Erhan Arıklı’yı makamında
z�yaret ett�. Gerçeklesen z�yarette
Başkanımız Ahmet Çet�n, üret�m
üssü bölgem�z hakkında gen�ş
kapsamlı b�lg�ler vererek, gel�şm�ş
sanay�m�z ve Odamızın
projeler�nden bahsett�. 

Projeler�n gel�ş�m�ne yönel�k f�k�r
alış ver�şler�n�n gerçekleşt�ğ�
toplantıda, bölgeler arası yatırım
fırsatları da görüşüldü. 

Gerçekleşen görüşmeler�n
sonuçlarından üyeler�m�z�n de
faydalanab�leceğ� b�rçok projen�n
hayata geçeb�leceğ�n� d�le get�ren
Başkanımız Ahmet Çet�n, naz�k
ev sah�pl�ğ�nden dolayı Kuzey
Kıbrıs Türk Cumhur�yet�
Bayındırlık ve Ulaştırma Bakanı
Sayın Erhan Arıklı’ya
teşekkürler�n� �lett�.

Çerkezköy TSO’dan Sakarya TSO Zİyaretİ
Sakarya T�caret ve Sanay� Odası’nı
z�yaret eden Çerkezköy T�caret ve Sanay�
Odası heyet�n� Sakarya TSO Yönet�m
Kurulu Başkanı A. Akgün Altuğ, ağırladı.
İk� oda arasındak� �şb�rl�ğ�n� pek�şt�rmek
ve sektörler arası etk�leş�m� artırmak
amacıyla gerçekleşen z�yarette b�rçok
sektörel sorun görüşüldü.

Gerçekleşt�r�len z�yaret programı
kapsamında, Çerkezköy TSO 8. ve 7.
Meslek Kom�tes� �le SATSO 23. ve 33.
Meslek Kom�tes� üyeler�n�n de katılımıyla
SATSO Mutfak Sanatları Akadem�s�'nde
talaşlı �malat, mak�ne ve mak�ne aksamları
sektörüne yönel�k �st�şare toplantısı
düzenlend�. Toplantıda, sektörün mevcut
durumu, yaşanan zorluklar ve geleceğe
yönel�k stratej�ler ele alındı. Ayrıca,
sektördek� yen�l�kç� uygulamalar ve
teknoloj�k gel�şmeler de masaya yatırıldı.
Toplantıda, karşılıklı f�k�r alışver�ş� ve tecrübe
paylaşımı yapılarak,

sektörün gel�ş�m�ne katkı sağlanması
hedeflend�. 
“İŞBİRLİKLERİNİN ÖNEMİ”
Çerkezköy T�caret ve Sanay� Odası
Yönet�m Kurulu Başkanı Ahmet
Çet�n'�n z�yaret �le �lg�l� yaptığı
değerlend�rmede, "Bu tür z�yaretler ve
�st�şare toplantıları, sektörel gel�ş�m ve
�şb�rl�kler�n�n güçlend�r�lmes� açısından
büyük önem taşımaktadır.  Sakarya
TSO �le gerçekleşt�rd�ğ�m�z bu
buluşmada, talaşlı �malat ve mak�ne
sektörünün mevcut durumu ve
geleceğe yönel�k hedefler� üzer�ne 

 ver�ml� b�r toplantı gerçekleşt�rd�k. Her �k�
odanın üyeler� arasındak� tecrübe
paylaşımı ve f�k�r alışver�ş�, sektörün daha
da �ler�ye taşınmasına katkı sağlayacaktır. 
Ayrıca, yen�l�kç� çözümler ve teknoloj�k
gel�şmeler üzer�ne yaptığımız
değerlend�rmeler, önümüzdek� dönemde
yapacağımız çalışmalara ışık tutacaktır. 
M�saf�rperverl�kler�nden dolayı Sakarya
TSO Yönet�m Kurulu Başkanı A. Akgün
Altuğ başta olmak üzere yönet�m�, meslek
kom�tes� üyeler� ve personele
teşekkürler�m�z� sunarız." İfadeler�n�
kullandı.

https://www.cerkezkoytso.org.tr/haber-4878.html#:~:text=%C3%87erkezk%C3%B6y%20Ticaret%20ve,Ar%C4%B1kl%C4%B1%E2%80%99ya%20te%C5%9Fekk%C3%BCrlerini%20iletti.
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https://www.cerkezkoytso.org.tr/haber-4878.html#:~:text=%C3%87erkezk%C3%B6y%20Ticaret%20ve,Ar%C4%B1kl%C4%B1%E2%80%99ya%20te%C5%9Fekk%C3%BCrlerini%20iletti.
https://www.cerkezkoytso.org.tr/haber-4878.html#:~:text=%C3%87erkezk%C3%B6y%20Ticaret%20ve,Ar%C4%B1kl%C4%B1%E2%80%99ya%20te%C5%9Fekk%C3%BCrlerini%20iletti.
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Yılın Son meclİs Toplantısı Gerçekleştİ

Çerkezköy T�caret ve Sanay� Odası’nda 2024 yılının son mecl�s toplantısı Mecl�s Başkan Hacı Mehmet
Erdoğan Başkanlığında gerçekleşt�.

Aralık 2024

Saygı duruşu ve İst�klal Marşı’nın
okunması �le başlayan toplantıda
gündem�n �k�nc� maddes�nde yer alan
Kasım ayı gel�r g�der bütçe �zleme
raporu ve m�zanı oy b�rl�ğ� �le �bra
ed�ld�. Gündem�n üçüncü maddes�nde
yer alan 2025 yılı tahm�n� bütçes�
görüşüldü ve oy çokluğu �le kabul
ed�ld�. Gündem�n 4. Maddes�nde yer
alan 2019 yılına a�t a�dat terk�n/yasal
tak�p başlatılacak üyeler�n durumları
görüşülerek karar bağlandı. 

B�r sonrak� maddede �se Oda h�zmet
b�nası kl�ma değ�ş�m� �ç�n �ht�yatlardan
harca yapılması oy b�rl�ğ� �le kabul
ed�ld�.

ODA FAALİYETLERİ ANLATILDI

Gündem�n sonrak� maddes�nde �se
Genel Sekreter�m�z Seçk�n Bayraktar
tarafından Odamızın Aralık ayı
faal�yetler�n�n sunumu gerçekleşt�r�ld�.
Gündem maddeler�n�n görüşülmes�n�n 

sonrası mecl�s üyeler�m�z�n görüş ve
öner�ler�n� paylaşmasının ardından
mecl�s toplantımız sona erd�.

YENİ YIL DİLEKLERİ PAYLAŞILDI

Toplantı sonunda Başkanımız Ahmet
Çet�n, "Acısıyla tatlısıyla b�r yılı
ger�de bıraktık. 2025 yılının daha
güzel, sağlık, huzur, bol ve bereketl�
geçmes�n� temenn� ed�yorum"
�fadeler�n� kullandı. 

zİyaretlerde Sektörel Konular GÖRÜŞÜLDÜ
Çerkezköy T�caret ve Sanay� Odası 14. Meslek Kom�tes� üyeler�, Çerkezköy İlçe M�ll� Eğ�t�m ve Halk Eğ�t�m
Müdürlükler�n� z�yaret ett�. 

 Özell�kle, meslek� eğ�t�mler�n yaygınlaştırılması ve sektör
�ht�yaçlarına uygun yen� kursların açılması g�b� konular
üzer�nde duruldu. Z�yarette sektörel alandak�
eks�kl�kler�n g�der�lmes� �ç�n b�rl�kte çalışmanın önem�n�
vurguladı. 

Aynı zamanda Çerkezköy T�caret ve Sanay� Odası 14. Meslek Kom�tes�  üyeler�  
sektördek� kal�f�ye eleman, �ht�yacının karşılanmasına yönel�k düşünceler�n� ve proje
f�k�rler�n�  paylaştılar. Z�yaret�n sonunda, �şb�rl�ğ� �çer�s�nde gerçekleşt�r�lecek
çalışmaların bölgeye, çalışanlara ve f�rmalara katacağı artı değer b�r kez daha
vurgulandı.

14. Meslek Kom�tes� üyeler�, h�zmet sektörünün
�ht�yaç duyduğu meslekler�n gel�ş�m�n� desteklemek
amacıyla yapılab�lecek projeler� görüşmek üzere
İlçe M�ll� Eğ�t�m Müdürü Erdal Aslan ve Halk Eğ�t�m
Müdürü Serdar İş’� z�yaret ett�. Toplantıda, h�zmet
sektöründek� meslekler�n gel�ş�m�n� sağlamak �ç�n
hayata geç�r�leb�lecek projeler detaylı b�r şek�lde
ele alındı.
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Çerkezköy tso yIL sONU YEMEĞİNDE BULUŞTU
Çerkezköy T�caret ve Sanay� Odası Yönet�m Kurulu, Mecl�s Üyeler�, Meslek Kom�teler�, Yüksek İst�şare Kurulu ve Oda
personel� yıl sonu yemeğ�nde b�r araya geld�. 

Çerkezköy T�caret ve Sanay� Odası’nın  
düzenled�ğ� yıl sonu yemeğ�ne
Çerkezköy Kaymakamı  Nazm� Günlü,
Kapaklı Kaymakamı Mustafa Gürdal,
3.Zırhlı Tugay Komutanı Tank Kurmay
Albay Erkan Bulut, Kapaklı Beled�ye
Başkanı Mustafa Çet�n, Saray Beled�ye
Başkanı Abdül Taşyasan, Çerkezköy
TSO Yönet�m Kurulu Başkanı Ahmet
Çet�n, ÇOSB Yönet�m Kurulu Başkanı  
Eyüp Sözd�nler, Oda Mecl�s Başkanı
Hacı Mehmet Erdoğan, Yönet�m Kurulu
Üyeler�, Mecl�s Üyeler�, Meslek
Kom�teler�, Yüksek İst�şare Kurulu, TOBB
Tek�rdağ Kadın G�r�ş�mc�ler İcra Kurulu,
Genç G�r�ş�mc�ler Kurulu Üyeler� ve
Basın Mensupları katıldı.

Aralık 2024

“ÖNÜMÜZÜN AYDINLIK OLDUĞUNA
İNANCIM TAMDIR”

2024 yılını değerlend�ren ve yen� yıl
d�lekler�n� aktaran Başkanımız Ahmet
Çet�n, "B�zlerle b�rl�kte olduğunuz �ç�n
hep�n�ze çok teşekkür eder�m hoş
geld�n�z, şeref verd�n�z. 2024 yılının
�y�s�yle kötüsüyle sonuna geld�k. Tab� k�
bu süreçte hem bölgem�zde yaşanan
savaşlar hem dünyada, globalde
yaşanan kr�z ülkem�z� de z�yades�yle
etk�led�. Lak�n her şeye rağmen bölgem�z
Türk�ye’n�n en büyük üret�m üsler�nden
b�r� olması ve ülkem�z�n de artık
sanay�leşmede almış olduğu yol �le
önümüzün aydınlık olduğuna �nancım
tamdır. 

Çerkezköy T�caret ve Sanay� Odası
Başkanı ve mecl�s� olarak bölgem�ze
katma değer yaratacak projelere ve
sorunlara her da�m eğ�leceğ�z ve olan
sorunları zamanında çözerek üyeler�m�ze
katkı sağlamaya devam edeceğ�z. Zor
süreçten geç�yoruz. Zor süreçler güçlü
�nsanları ve güçlü ş�rketler� ortaya
çıkartır. Bu süreçte b�rl�k beraberl�k
�çer�s�nde olursak, Çerkezköy’de
�sted�ğ�m�z şek�lde güçlü b�r tedar�k
z�nc�r�n� kurmayı başarırsak �nanıyorum k�
ülke ekonom�s�ne 4. sırada gayr� saf� m�ll�
hasılaya katma değer sağlayan bölgem�z
çok daha ön sıralara yükselecekt�r. Bu
bağlamda s�zler�n f�k�rler� b�zler �ç�n
öneml�d�r. F�k�rler�n�z� eğer zamanında
mecl�se get�r�rsen�z yönet�m olarak da 

mecl�s olarak da her şey�n üstes�nde
gel�r�z. Bu dönem b�rçok �lke de �mza
attık. Y�ne kadın g�r�ş�mc�ler�m�z� de
unutmamak lazım. Bölgem�ze değer
katacak olan y�ne kadınlarımızın da �ş
dünyasına katılmasıdır. 
Onları arkamızda �stem�yoruz. Her
zaman söyled�ğ�m g�b� tam yanımızda,
yanı başımızda olmaları ve yaptığımız
projelerde el b�rl�ğ�yle başarıya
kenetleneceğ�z. Başarı son durak değ�l,
devam eden yolculuktur. Bu yolculukta
2025 yılında başta bölgem�z olmak üzere
ülkem�ze ve burada toplanan değerl�
üyeler�m�ze ve Çerkezköy T�caret ve
Sanay� Odamızın tüm üyeler�ne sağlık,
huzur, başarı, bolluk ve bereket
d�l�yorum.” ded�.
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Çerkezköy TSO’DAN hAYIRLI oLSUN zİYARETLERİ

Çerkezköy T�caret ve Sanay� Odası Yönet�m Kurulu Başkanı Ahmet Çet�n, Yönet�m Kurulu Üyeler� �le b�rl�kte Tek�rdağ Baro
Başkanı Egemen Gürcün, Çerkezköy İlçe M�ll� Eğ�t�m Müdürü Erg�n Aslan ve Saray İlçe M�ll� Eğ�t�m Müdürü Yusuf Hayr�’y�
z�yaret ett�. 

Aralık 2024

Çerkezköy T�caret ve Sanay� Odası
Yönet�m Kurulu Başkanı Ahmet
Çet�n, Yönet�m Kurulu Üyeler� ve
Oda Genel Sekreter� �le b�rl�kte
Tek�rdağ Baro Başkanı Av. Egemen
Gürcün’ü z�yaret ett�. Yönet�m Kurulu
Başkanı Ahmet Çet�n, Baro
Başkanlığına yen�den seç�len Sayın
Egemen Gürcün’e hayırlı olsun
d�lekler�n� �leterek, görev�nde
başarılar d�led�.

SARAY İLÇE MİLLİ EĞİTİM
ZİYARETİ

Çerkezköy T�caret ve Sanay� Odası
Yönet�m Kurulu Başkanı Ahmet Çet�n
Yönet�m Kurulu Üyes� Turgay Kaya
ve Oda Genel Sekreter� Seçk�n
Bayraktar �le b�rl�kte, Saray İlçe M�ll�
Eğ�t�m Müdürlüğü görev�ne atanan
Yusuf Hayr�’ye hayırlı olsun
z�yaret�nde bulundu. Başkan Ahmet
Çet�n,  Yusuf Hayr�’ye yen� görev�nde
başarılar d�led�.

ÇERKEZKÖY İLÇE MİLLİ EĞİTİM
ZİYARETİ

Çerkezköy T�caret ve Sanay� Odası
Yönet�m Kurulu Başkanı Ahmet
Çet�n, Yönet�m Kurulu Üyeler� ve
Genel Sekreter� �le b�rl�kte Çerkezköy
İlçe M�ll� Eğ�t�m Müdürlüğü görev�ne
atanan Erdal Aslan’a hayırlı olsun
z�yaret�nde bulundu. Bölgem�zdek�
eğ�t�m faal�yetler�n�n görüşüldüğü
z�yarette Başkan Ahmet Çet�n, Sayın
Erdal Aslan’a yen� görev�nde
başarılar d�led�.

W W W . C E R K E Z K O Y T S O . O R G . T R

/cerkezkoytso /cerkezkoytso /cerkezkoytso /Çerkezköy T�caret ve Sanay� Odası

Bizi takip edin
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Model Fabrİka Protokol İmza Törenİ

Çok amaçlı model fabr�ka kurulumu �ç�n �mzalar atıldı. Tek�rdağ Val�l�ğ�nde �mzalanan protokol �le �şletmeler�n katma değer�
yüksek, �ler� teknoloj�k ürünler üreteb�lme ve rekabet gücü artışına katkıda bulunulacak.

Aralık 2024

İşletmelere katma değer�
yüksek, �ler� teknoloj�k
ürünler üreteb�lme ve
rekabet gücü artışına
katkıda bulunmak üzere
planlanan Çok Amaçlı
Model Fabr�ka �mza
tören�ne; Tek�rdağ Val�s�
Recep Soytürk,
Süleymanpaşa Kaymakamı
Mustafa Güler,

Çerkezköy OSB Yönet�m
Kurulu Başkanı Eyüp
Sözd�nler, Çorlu TSO
Yönet�m Kurulu Başkanı
İzzet Volkan, Sanay�
Teknoloj� İl Müdürü
Fahrett�n Akçal ve
yetk�l�ler katıldı.
Çerkezköy TSO Yönet�m
Kurulu Başkanı Ahmet
Çet�n, projen�n bölgem�ze 

 Çerkezköy Kaynakamı
Nazm� Günlü, Kapaklı
Kaymakamı Mustafa
Gürdal, Namık Kemal
Ün�vers�tes� Rektörü
Müm�n Şah�n, Çerkezköy
T�caret ve Sanay� Odası
Yönet�m Kurulu Başkanı
Ahmet Çet�n, Çerkezköy
OSB Yönet�m Kurulu
Başkanı Eyüp Sözd�nler,

değer katacağını ve
f�rmalarımızın gel�ş�m�ne
öneml� katkılar sunacağını
�fade ederek başta
Tek�rdağ Val� Recep
Soytürk olmak üzere
projen�n tüm paydaşlarına
ve katkıda bulunan
herkese teşekkürler�n�
�leterek hayırlı olması
d�lekler�nde bulundu.

Sektör Toplantısı: İşbİrlİğİ ve İstİşare
Çerkezköy T�caret ve Sanay� Odası
(Çerkezköy TSO) 14. Meslek Kom�tes�,
restoran, kafe ve cater�ng �ş� yapan
üyeler�yle sektörün mevcut durumunu
değerlend�rmek, karşılaşılan sorunları
tartışmak ve geleceğe yönel�k çözüm
öner�ler�n� ortaya koymak üzere b�r sektör
toplantısı gerçekleşt�rd�.

Çerkezköy T�caret ve Sanay� Odası eğ�t�m
salonunda düzenlenen toplantıya sektöre
a�t f�rmalar katılım sağladı. Görüşmelerde,
meslek� eğ�t�m programlarının
güncellenmes�, sektör �ht�yaçlarına yönel�k
yen� kursların açılması ve bu sayede
kal�f�ye eleman eks�kl�ğ�n�n g�der�lmes�
konuları ele alındı. Kom�te üyeler�, bu
adımların kararlılıkla tak�p ed�leceğ�n�
bel�rtt�.
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Başkan Ahmet Çetİn’den 2024 yılı değerlendİrmesİ

Çok amaçlı model fabr�ka kurulumu �ç�n �mzalar atıldı. Tek�rdağ Val�l�ğ�nde �mzalanan protokol �le �şletmeler�n katma değer�
yüksek, �ler� teknoloj�k ürünler üreteb�lme ve rekabet gücü artışına katkıda bulunulacak.

Aralık 2024

Çerkezköy T�caret ve Sanay�
Odası Yönet�m Kurulu Başkanı
Ahmet Çet�n, 2024 yılını
değerlend�rerek 2025 yılı hedef ve
beklent�ler� hakkında
açıklamalarda bulundu. Başkan
Çet�n, “Odamız, üyeler�m�z�n
�ht�yaçlarına yönel�k gel�şt�rd�ğ�
yen�l�kç� çözümlerle bölgesel ve
ulusal ekonom�ye katkı sağlamayı
sürdürmüştür” ded�. 
Çerkezköy T�caret ve Sanay�
Odası Yönet�m Kurulu Başkanı
Ahmet Çet�n, 2024 yılında Oda
faal�yetler� ve bölgem�z adına
gerçekleşt�r�len çalışmalar �le �lg�l�
değerlend�rmelerde bulunurken,
2025 yılında hedeflenen projeler
hakkında da b�lg�ler verd�. 2024
yılının yen�l�kler�n yılı olduğunu
�fade eden Başkan Çet�n, “Değerl�
Üyeler�m�z ve İş Dünyasının
Kıymetl� Tems�lc�ler�, 2024 yılı,
Çerkezköy T�caret ve Sanay�
Odası (ÇTSO) �ç�n yen�l�kler�n ve
başarıların yılı olmuştur. Odamız,
üyeler�m�z�n �ht�yaçlarına yönel�k
gel�şt�rd�ğ� yen�l�kç� çözümlerle
bölgesel ve ulusal ekonom�ye katkı
sağlamayı sürdürmüştür. 2023
yılında devreye aldığımız Sayısal
ve D�j�tal Takograf h�zmetler�,
üyeler�m�z�n �ş süreçler�n�
kolaylaştıran öneml� b�r adım
olmuştur. 2024 yılında �se Şengen
V�ze İşlem Of�s�’n�n Odamıza
kazandırılması, h�zmet
çeş�tl�l�ğ�m�z� gen�şleterek
üyeler�m�ze uluslararası �ş
süreçler�nde de destek sağlamıştır.
Ger�de bıraktığımız yılda, d�j�tal
dönüşüm projeler�m�zle
üyeler�m�ze daha hızlı, etk�n ve
er�ş�leb�l�r h�zmetler sunmaya
odaklandık. Yen� web s�tem�z
üzer�nden sunduğumuz onl�ne
h�zmetler sayes�nde üyeler�m�z�n
�şlemler� kolaylaştırılmış ve
zamandan tasarruf sağlanmıştır.
Ayrıca düzenled�ğ�m�z eğ�t�m
programları ve sem�nerlerle,
üyeler�m�z�n b�lg� b�r�k�mler�n�
artırmalarına ve becer�ler�n�
gel�şt�rmeler�ne katkıda bulunduk. 

 Önümüzdek� dönemde, üyeler�m�z�n
�ht�yaçlarına yönel�k yen�l�kç� projeler
gel�şt�rmey�, bölgesel kalkınmaya katkıda
bulunmayı ve �hracat deney�m� olmayan
f�rmalarımızı da uluslararası pazarlara
hazırlamayı amaçlıyoruz.
Bu kapsamda 2025 yılı öncel�kl� projeler�m�z:
Bölgem�z�n Su sorununun çözümüne yönel�k
çalışmaların tak�b�, Savunma sanay� of�s�n�n
Odamıza kazandırılması, Meslek l�seler� ve
ün�vers�telerle �ş b�rl�ğ�n� artırarak sanay�m�ze
kal�f�ye personel kazandırılması, Bölgem�z
sanay�s�ne katkı sağlayacak b�r model
fabr�ka kurulması ve burada uygulamalı
eğ�t�mlerle hem yeş�l dönüşüm d�j�tal
dönüşüm sürec�ne hem de kal�f�ye personel
yet�şt�r�lmes�ne destek ver�lmes�, 9. ÇEF
Endüstr�yel fuarımızın yurtdışı Katılımcıların
fuarımızı Z�yaretler� ve ürünler�n�
serg�lenmes� İç�n yurt dışı Oda ve Borsalarla
görüşmeler yapılacak.
Üyeler�m�z�n Ürünler�n� pazarlaması �ç�n yurt
dışı gez�ler�ne öncülük ed�lecek. Odamızda
düzenlenecek eğ�t�mlerle �ş dünyasına
regülasyonlar ve global değ�ş�mler hakkında
b�lg� desteğ� sağlanması, KOSGEB ve
Teknopark �ş b�rl�ğ�yle üyeler�m�ze ekonom�k
katkılar sunulması, TÜVTÜRK araç muayene
�stasyonu g�r�ş�mler�n�n sonuçlandırılması,
İhracatı artırmaya yönel�k projeler�n
hızlandırılması, 2025 yılında öncel�kl�
hedefler�m�z olacak. Bu hedefler
doğrultusunda, üyeler�m�ze daha fazla değer
katacak b�rçok yen�l�k ve projey� hayata
geç�rmeye devam edeceğ�z.” �fadeler�n�
kullandı. 

Ayrıca 8. Çerkezköy Endsütr�yel
Fuarımızın katılımcı sayısını
artırarak daha gen�ş k�tlelere h�tap
etmes�n� sağladık. Yurtdışında �ş
�nsanlarımızı fuarımızda ağırladık.
Odamız bünyes�nde Tedar�kç�
Günler� Programını başlatarak,
bölgem�zde güçlü tedar�k z�nc�r�n�n
kurulması sağladık. Bölgem�z�n
öncü f�rmaları �le KOBİ’ler�m�z� b�r
araya get�rd�k. İhracat b�r�m�m�z�
büyüterek üyeler�m�z�n �hracata �lk
adımı atmasını ve �hracat yapan
üyeler�m�z�n Avrupa pazarında
sürdürüleb�l�rl�ğ� arttırması adına
çalışmalarımızı sürdürdük.”
şekl�nde konuştu. stanbul Sanay�
Odası tarafından açıklanan İSO İlk
500, İk�nc� 500 ve Türk�ye
İhracatçılar Mecl�s� (TİM) l�steler�
hakkında da açıklamalarda
bulunan Başkan Çet�n, “ 2024 yılı
boyunca üyeler�m�ze sağladığımız
destekler, İstanbul Sanay� Odası
(İSO) tarafından açıklanan
Türk�ye’n�n en büyük sanay�
kuruluşları l�steler�nde öneml�
sonuçlar doğurmuştur: İSO İlk 500
l�stes�nde 29 üyem�z, İSO İk�nc�
500 l�stes�nde 24 üyem�z yer
almıştır. Bu başarılar, bölgem�z�n
sanay� gücünü ve üyeler�m�z�n
rekabetç�l�ğ�n� b�r kez daha ortaya
koymuştur. Türk�ye İhracatçılar
Mecl�s� (TİM) tarafından açıklanan
�hracat ver�ler�nde de d�kkat çek�c�
b�r başarıya �mza atılmıştır.
Üyeler�m�z�n üstün �hracat
performansı sayes�nde Çerkezköy,
Tek�rdağ �hracatındak� %53’lük
payını gerçekleşt�rm�şt�r. Bu
başarı, üyeler�m�z�n uluslararası
pazarlardak� etk�nl�ğ�n� ve bölge
ekonom�s�ne olan katkısını somut
b�r şek�lde gözler önüne
sermekted�r.” ded�. 

2025 HEDEFLERİ
2025 yılında hedeflenen projeler�n
başlıcalarından bahseden Ahmet
Çet�n, “2024 yılı boyunca elde
ett�ğ�m�z başarılar, gelecekte daha
büyük hedefler bel�rleme
konusunda b�zlere �lham verm�şt�r.
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KASIM 2024 İSTATİSTİKLERİ

38 Adet Kapas�te Raporu

36 Adet Ekspert�z Raporu

102 Adet K Belges�

64 Adet

622 Adet Faal�yet Belges�

Sayısal Takograf192 Adet

Yen� Üye

7291 Adet Dolaşım Belges�


